
ZÁPIS 

z mimořádného jednání  Výkonného výboru 

 

Dne:   6.ledna 2020 

Důvod:   Toto mimořádné jednání VV sezval místopředseda spolku Miroslav Kamiš vzhledem 

k odstoupení Miloše Vlasáka z pozice předsedy. 

Přítomni:  M.Kamiš – místopředseda, I.Poláková – pokladník a administrativa, M.Dolejší – 

supervizor, J.Bohdal – hospodář. 

Program:  

▪ Volba nového předsedy 

▪ Návrhy dalšího člena na doplnění Výkonného výboru 

▪ Návrhy činnosti  SAS na rok 2020    -      se žádostí o dotaci z Oranžového roku ČEZ 

- Z vlastních finančních prostředků 

 

Ad 1)  

Poláková, Dolejší a Bohdal dali jednomyslný návrh, aby byl nových předsedou M.Kamiš. Kamiš se 

zdržel hlasování. 

Závěr: novým předsedou spolku byl zvolen Miroslav KAMIŠ. 

Ad 2) 

Při dalším jednání se tři zbývající členové (Poláková, Dolejší a Bohdal) vzdali pozice místopředsedy. 

Nově navržený člen bude tudíž nejen pátým členem VV, ale zároveň místopředsedou. Jednomyslně 

všichni čtyři členové VV navrhli, aby se jím stal Lukáš Kodl. V případě, že by odmítl, Kamiš, Dolejší a 

Bohdal navrhují  M.Šimsu, Poláková navrhuje P.Chalupského. V případě, že by i ti členství a 

místopředsednictví ve VV odmítli, Kamiš, Dolejší a Bohdal navrhují P.Chalupského, Poláková navrhuje 

M.Šimsu. 

Jako prvnímu se pozice ve VV a zároveň pozice místopředsedy navrhla telefonicky L.Kodlovi a ten ji 

přijal. O ostatních návrzích se tedy již nejednalo a L.Kodl byl přizván na toto jednání VV. 

Závěr: pátým členem VV a zároveň místopředsedou byl zvolen Lukáš KODL. 

Ad 3) 

VV v novém plném složení jednal  o návrzích činnosti spolku pro rok 2020. Jednak o těch, u nichž 

požádáme o dotaci z Oranžového roku ČEZ, jednak o těch, které budeme jako spolek financovat 

z vlastních finančních prostředků, resp.darovaných z obecního rozpočtu ve výši 40 000,- Kč. 



VV se dohodl na akcích , které by se konaly z dotace ČEZu: 

a) Turnaj v nohejbalu   dat.konání 27.6. žádost o dotaci 15 000,- 

b) Zájezd na MS v nohejbalu Praha dat.konání 28.11. žádost o dotaci 20 000,- 

c) Loučení s létem 

(autobus.zájezd s dětmi)  dat.konání 29.8. žádost o 20 000,- 

d) Branný závod dětí    dat.konání 30.5. žádost o 5 000,- 

e) Cyklovýlet Hluboká n.Vlt.  dat.konání 19.9. žádost o 20 000,- 

Turnaj v nohejbalu je už tradicí, loni ho dotovala obec částkou přes 13 000,- Kč. 

MS v nohejbalu se koná v Praze 27. – 29.11. Z dotačních peněz by se uhradil autobus, případně 

částečně vstupné. 

Loučení s létem by byl autobusový zájezd rodičů a dětí přes temelínské Infocentrum (reklamní plnění) 

do …. Zde musíme přesně domluvit cíl a zaměření cesty. I s ohledem na věkovou strukturu 

zúčastněných. Návrhy: ZOO Praha nebo Plzeň, Aquapark Praha, Trampolínové centrum Čestlice aj.Z 

dotace by se hradil autobus, příp.vstupné. 

Branný závod dětí by se odehrával v Mydlovarech, např. start i cíl u klubovny spolku. Děti by 

probíhaly několika stanovišti (střelba ze vzduchovky, hod míčkem, granátem, poznávání zvířat, 

rostlin, obvazování „zraněné“ ruky, apd.). Z dotace by se hradily odměny pro závodníky. 

Cyklovýlet je určen pro rodiče a děti, které ho zvládnou samy, příp.na dětských sedačkách. Trasa by 

vedla z Mydlovar na Hlubokou, dále po naučné stezce kolem Vltavy, zastávka by buď byla ve 

Sportcentru Hluboká, na Pardál stezce, nebo by se pokračovalo např.do Purkarce, kde by bylo 

občerstvení. Z dotace by se hradilo buď vstupné do Sportcentra a Pardál stezku, nebo občerstvení, 

příp.obojí. 

Poláková pošle tyto informace na WA. Do neděle 12.1.dopoledne se k nim budou moci všichni 

vyjádřit. Odpoledne se sejde VV a závazně zapíše vybrané,  včetně reálného (a závazného) 

reklamního plnění. 

Akce hrazené z vlastních prostředků spolku: 

a) Zahájení sportovní sezóny – Jirka 

b) Ukončení sportovní sezóny – Jirka 

c) Sportovní odpoledne – Jirka 

d) Silvestrovská prdelačka – Jirka 

e) Májka  jídlo – Jirka, Inka 

f) Brigády pro obec (svoz dřeva, natření dřevěné věž.sestavy na dět.hřišti) – Jirka, Inka 

g) Ping-pongový turnaj – všichni 

h) Petangový turnaj – všichni 

i) Šipkovaná – Jirka 

j) Minigolf na Selském štítu – Milan 

k) Účast na Dračích lodích – Inka 

l) Škola minitenisu pro děti – Miloš 

m) Dvoudenní turnaj v Míčovém sedmiboji – Miloš 



n) Turnaj ve stolním hokeji Stiga – Miloš 

o) Sranda mač ve volejbalu (staří X mladí) – Miloš 

Tyto akce tolik nechvátají. Nutné je důkladně vybrat, abychom všechny zvládli jak časově, tak 

finančně a organizačně. 

Na WA probíhá veřejná komunikace všech členů spolku. Všichni se tak mohou do diskuze a vymýšlení 

programu zapojit. 

 

 

Zapsala: I.Poláková 

 

Odsouhlasil: M.Kamiš, předseda 

 

          L.Kodl, místopředseda 

  


